

ALAMEDA SAN MAMES. 37-TELEF.: 431 61 13

BILBAO-10

XI RALLYE INTERNACIONAL FIRESTONE

29/30 ABRIL Y 1 DE MAYO, 1977
CAMPEONATO DE EUROPA

IMPORTANT:

At a recent meeting of the C.S.I. it was decided to apply rightaway the ruling against secret stages in rallys of the European Championship, with coefficient 3 and 4.

This affects the Firestone Rally, whose attached regulations were already printed. In order to avoid further delay in distribution of regulations, they are released as initially programmed; after all, the change only applies to the final part of the rally, which was to be secret.

As soon the new set up for this final part is decided, details will be released by appendix to complete the actual itinerary and description of special stages.

The intention is to maintain the length and duration of this final part as initially scheduled, though some of the stages on loose roads may have to be substituted by tarmac stages.

The Organizing Committee

IMPORTANT:

Dans une récente réunion du C.S.I. it s'a décidé appliquer immédiatement la norme contre les zones secrètes dans les Rallyes du Championnat de l'Europe, de coefficient 3 et 4.

Cela affecte au Rallye Firestone dont les reglementations etaient déjà imprimées. Pour ne retarder plus la distribution des Règlements ils se sont répartis car la modification se produit dans la dernière part du Rallye qui était secrète.

Sitôt qu'il soit décidé cette part, les détails seront distribués par annexes pur completer l'itineraire et description des zones spéciales.

L'intention est maintenir le parcours de cette part finale comme il était prévu initialement, bien que quelques zones sur sol de terre doivent être changées par des zones d'asphalte.

Le Comité d'Organisation

Bilbao, 14th March 1977